
Referat af bestyrelsesmøde 8/10 2017 hos Allan

1 Godkendelse af referat og dagsorden

2 Datoer for møder
  8/4 2018  inden generalforsamling, møde hos Torben
  13/5 2018 Generalforsamling på Pottegården (Allan bestiller Pottegården) 
  13/5 2018 efterfølgende bestyrelsesmøde inden strandrensning og kaffe hos Anne

3 Økonomi
   Vi har sparet vejene i år, så der er penge til grøfte-regningen
   6 restancer søges inddraget

4 Veje
   Vejene er dårlige nu, især Fyrrevej. Ejvind holder Koglevej .
    Bunker fyldes op nu (Allan kontakter vejmanden, der kontakter Anne inden han kommer)
    Vejene ordnes inden Påske 2018 , NB Torbens hjørner skal nivelleres i højde med vejene.

5 Grøfter
   Torben har kontaktet kasserer i nabogrundejerforening. Fyrrevejsgrøft er altid blevet oprenset i      
efteråret efter løvfald (i år er det sket for tidligt!). Vi vil gerne have afregnet med den anden 
grundejerforening i dette år. Og Torben holder øje med at vi ikke betaler noget for fjernelse af 
bevoksningen nord for grøften, da den jo vedrører nabogrundejerforening.
  Tværgrøften mellem Kongeparten og Fyrrevej er blevet ordnet.

6 Vand
   Erik melder, at vandet er godt. Hovedledningerne (vandrørene)  er for gamle og skal nu fornys 
formedelst 500.000  kr. Det er på Lyngvejen samt 15 m ned ad vejene.
Erik kommer i vandværksbestyrelse, der udvides til 5 medlemmer

7 SOL og SAGT
   Poul refererede fra referat. SOL: ny trafikplan, mere affaldssortering, kystsikring påhviler 
grundejerforeningerne, Iflg privatvejsloven har grundejerne ansvar for vejbrønde
    SAGT: Dom om ejers pligt til at betale grundejerforeningskontingent.

8 Evt.
    


